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Asia’s premier platform for the electrical engineering, building and home 
automation market 

星级展商巡礼 

村田（中国）投资有限公司 

展位号：9.1G54  

村田（中国）投资有限公司的村田制作所作为领先的元器件的制造厂商，从 1944 年创建至今在这六

十多年的发展史上谱写了一个又一个的辉煌。村田依靠传感器以及无线通信模块领域的技术优势，在拓展

物联网领域时首先专注了感知层和通信层的产品研发。在单一产品的基础上，村田与赛芯电子(2006 年村

田并购)共同开发了传感器节点、网关等设备。可以说村田从提供传感器技术、无线通信技术及软件等各

领域产品的同时，发展到了可以提供传感器与无线通讯技术的结合、软件与硬件的结合的产品与技术支持。 

核心技术和经验的积累与扩充，为村田加入智能照明领域奠定了坚实的基础。目前，村田在智能家居、

智能楼宇、智能农业、智能医疗等方面均可提供村田独有的“智能一体化解决方案”。村田一直关注着生

活本身所需求的技术，在自己力所能及的领域内研发新产品进而反馈社会，这是村田的坚持。希望我们的

服务能够为您实现智能生活提供帮助！ 

 

Prestigious Exhibitor Preview 

Murata (China) Investment Co., Ltd 

Booth no : 9.1G54 

Murata Manufacturing Co., Ltd. is an integrated electronic component manufacturer which has 

developed and commercialized a wide array of ceramic-based electronic components since its 

foundation in 1944. With advantages in sensor and wireless technology, Murata has first been focused 

on research and design in sensing and communication layers when we started the business of IOT. 

Based on single products, Murata and SyChip (merged by Murata in 2006) developed the sensor node, 

gateway, and other equipments together. It is an honor to say, Murata ran to be able to provide the 

product and technical support of integration of sensor and wireless technology, software and hardware, 

while the sensor, wireless technology and software products are also supplied. 

Extension of core technology and accumulation of experience lay the foundation for Murata to 

step into Smart Lighting business. So far, Murata can provide some unique total solutions covering 

Smart Home, Smart Building, Smart Agriculture, Smart Medical, etc. Murata insist to keep paying close 

attention to the needs of our actual lives, and create new products to contribute to the world. Hope 

Murata could be help for your smart life!  


